

Tilstede: **Steen, Anders R., NW, Anders Jul, Jane, Bent, Ted, Michael, Line, Stig, Carsten.**

Afbud: Tommy, Pia, Martin

Referent: **Niels Weinreich**
Bestyrelsesmøde Klubhuset d. 20.05.2026

Protokol nr.59

Pkt. 1: Godkendelse af referat.	
Pkt. 2: Økonomi.	Budget, forsikring, rådighedsbeløb, bank.
Pkt. 3: Stormøde Skolen 10.6.2026.	Fastlægge program. Borgermøde.
Pkt. 4: Dialogmøder.	Fastlægge emner.
Pkt. 5: Status på henvendelser.	P-plads lastbiler. P-skilt hovedgade. Dagligvarebutik.
Pkt. 6: Lokalfora træf.	Orientering.
Pkt. 7: Opgave- og ansvarsfordeling.	Projektmappen gennemgås ark for ark. Opgaver fordeles.
Pkt. 9: Evt. Herunder Mødekalender	

Ad 1. Sidste referat Protokol lægges over i skabelon og får nr. 58

Ad 2. Eftersendt fra / **Ted**

Ad 3. Udsætter skole fællesmøde til september 12-9 måske efter anmodning fra skolen. Vi søger Fælleskabspuljen om 3-5 tusind til forplejning, mødet er fælles for hele byen. Udvalget søger Fælleskaberpuljen. Oplæg gerne til møde i juni.

Udvalg, **Ted, Michael, Stig, Pia, Anders. Stig samler udvalg.**

Ad 4: Dialogmøde: Sandsynligvis d. 29-6. Følgende emner er indtil nu nævnt:

- Kultur & fritid
- By-pedel (forsøgsordning)
- Skole – Landsbyordningen (herunder ledelse og ansvar)
- Hal-projektet
- "Hvad gør vi for at styrke fællesskabet - hvordan får vi fx flere med i aktiviteter?"
- Høllhedsplan

- Vinter beredskab
- Daglig vedligeholdelse af grønne?
- Beredskabs planer for byen.
- Næste plejehjem i Ugerløse tak

Afklaring af hvordan disse møder forløber, og hvordan afrapporteres der til KB. Vi ser efter tidligere sådanne møder i andre områder og spørger, hvad der er processen. **Steen og NW, Andres laver oplæg og forarbejde.** **Send gerne emner i denne uge.** Der holdes under alle omstændigheder, et formøde hvor vi afstemmer vores standpunkter. Og møde strategi.

Ad 5. Lastvogns p pladser, indgår i dialog om trafik spørgsmål med kommunen. Husk el lader store biler.

Nedsat trafikudvalg, **NW, Ted, Jane, Steen.** Plads til flere.

P Skilt hovedgaden overgår til trafikudvalg. Vi skal have rykket.

Dagligvarebutik, En udvikler har henvendt sig pr tlf. til formanden omkring Hovedgaden nr. 39 m.v. Udvikler er henvist til Holbæk kommune. **Anders** kontakter Holbæk kommune adm. om vi har serveretten, og om de har fået en fornyet henvendelse om 39. Vi ser punktet igen næste gang.

Ad 6. Anders orienterede om mulige fond søgnings kursus.

Ad 7. Flyer ligger hos FGU Roskilde, foreninger skal sende billeder, de ønsker i flyer. **Anders** sender nærmere oplysninger om, hvad det er, der skal leveres/ bruges.

Info skærme sat op. Anders skal lave en manual for, hvordan man uploader. **Det haster** - vi har flere indlæg, der venter. (tjek evt. opsætning med Ankjær, Mørkøv).

Hallen: to bud på prospekt er modtaget, og udvælgelse er næste skidt.

Sommerfest: planlægning pågår.

Lokalløb: UIF er arrangør.

Kirkeskoven: indvielse udsat.

Kirken: 150 år til november. Indvielse efter restaurering slut august. Jubilæum skal planlægges.

Status ny præst, Vi skal, før vi kan opslå stilling, have fundet en ny tjenestebolig, idet den på Kirkevej 3 bliver nedlagt. Vi indgår i et pastorats samarbejde med Undløse/Søndersted sogn og de er umiddelbart klar til at opslå den stilling.

Flag allé: Vi anbefaler, at vi udskifter hele Alleen inkl. befæstninger i fortove til nye glasfiberstænger frem for at bruge flere penge på reparation og vedligehold, dog bruges det vi har, indtil vi får afklaret, om vi kan skaffe penge til en ny. 134 stænger og rør 410.000 inkl. moms ved udskiftning. + montering i fortove. Udvalg nedsat til afsøgning af midler og forslag til hvordan og hvornår. Sponsor søges, borger salg af stænger eller lign kan anvendes. **Carsten, Anders, Ted. Line.**

Sundhedslandsbyer: udsættes til næste møder. Kommunen skal spørges, om de er med på vognen.

Fonde og sponsorater: ønskes som en fast udvalgsfunktion, der kan hjælpe alle projekter i gang.

Fælles hytte: indgår i overvejelser hos områdefornyelsen med henblik på om der kan skaffes penge derfra.

Stier: områdefornyelsen er på opgaven.

Byens dag: udsat til 12-9-2026. Skolen åben og andre tiltag afstemmes med, hvad skolen tilbyder.
Udvalg. **Stig, Pia, Steen, (erhvervsforeningen?)**

UIF: Generalforsamling d. 27-6.

Møde med plan og Erhverv.

Se Planudvalget; brev af 16-3-26 og Steen og NW rykker for en dato og nærmere dagsorden for mødet.

Lastvogns p pladser, indgår i dialog om trafik spørgsmål med kommunen. Husk el lader store biler.

Ad 9. Lokalforum kommunikerer med omverdenen via formands mail, for at sikre at alle har fuld information om sager.

Næste møde d. 22.6. (måske formøde for dialogmøde d. 29) og d. 29.6.

11.6. Møde i Stenlille med Tyge Mortensen om Lokalt Beredskab. Tilmeld hvis i har tid og lyst. Se mail fra Stig. Line deltager.